
JÕHVI GÜMNAASIUM 

 

HOOLEKOGU KOOSOLEKU 

PROTOKOLL nr 4 (2023/24. õa) 

27.08.2024 nr 1-5/24/3 

 

Toimumiskoht: Google Meet veebikeskkond 

Toimumisaeg: 27.08.2024 

Algus: kell 17:30, lõpp 17:44  

Koosoleku juhataja: Anne Palmiste 

Protokollija: Keitlyn Erm 

Võtsid osa (9 liiget): Sandra-Leen Kallavus, Oliver Villers, Keitlyn Erm, Tarmo Tohver, 

Jelena Kallavus, Anne Palmiste, Tea Allikmäe, Riine Urbala, Sigre Kuiv (Tiiu Rahuoja 

asendaja) 

Puudusid (5 liiget): Vello Salla, Maris Toomel, Anu Kaukes, Sirle Sommer-Kalda, Tatjana 

Kaupmees 

Kutsutud: õppejuht Julija Kovaltšuk 

—------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

Päevakord: 

1. Päevakorra kinnitamine 

2. Ülevaade kooli juubeliaastast 

3. Kooli valmisolek uueks õppeaastaks 

4. Jooksvad küsimused 

—------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

1. Päevakorra kinnitamine 

Hoolekogu esimees Anne Palmiste teeb ettepaneku kinnitada päevakord. 

Poolt: 9   Vastu: 0 

Otsustati: Kinnitada päevakord. 

 

2. Ülevaade kooli juubeliaastast 

Alates 1. septembrist 2024 hakkab jooksma kümnes juubeliaasta, seoses sellega toimub iga 

kuu  erinevad üritused  ja sündmused kooliperele, vilistlastele ja kogukonnale. Kooli 

juubeliaastast andis täpsema ülevaate õppejuht Julija Kovaltšuk tutvustades tulevasi 

üritusi. 



 

3. Kooli valmisolek uueks õppeaastaks 

Õppejuht Julija Kovaltšuk selgitas, et esimene koolinädal tavapärast teistsugusem, kuna 

koolis on remont. Suvel ehitati koolimajas 1. korruse sööklaalale juurde õpikeskuse ruum, 3 

kabinetti töötajate jaoks ja üks suur klassiruum, mida saab vajadusel jagada kaheks ruumiks. 

02.09.2024 toimub aktus õues ning esimesel nädalal toimuvad veel spordi- ja matkapäevad 

ning õuesõpe. 

Õppejuht täpsustas, et kõik õpetaja ametikohad on täidetud ning lisaks sellest aastast pakume 

uut reaalainete moodulit. 

Hoolekogu esimees Anne Palmiste andis teada, et uuest õppeaastast ei jätka tema, Sirle 

Sommer-Kalda ning Riine Urbala hoolekogu liikemetena. Riine Urbala täpsustas, et tema 

asemele otsitakse juba uut liige. 

 

 

4. Jooksvad küsimused 

Hoolekogu esimees Anne Palmiste soovis teada 10. klassi tulevate õpilaste klasside suurusi. 

Klassid on 24-26 liikmelised, vastas õppejuht Julija Kovaltšuk.  

Anne Palmiste soovis veel küsida, kas 11. või 12. klassidesse on soovijaid. Õppejuht Julija 

Kovaltšuk vastas, et 11. klassi on tulemas kaks noormeest teisest riigigümnaasiumist. 

Tea Allikmäe küsis, kas Jõhvi Gümnaasium jätab koolivaheajad tavapärastele aegadele. 

Õppejuht Julija vastas, et gümnaasiumi vaheajad on haridusministri poolt kinnitatud 

kuupäevadel. 

 

  

 

 

(Allkirjastatud digitaalselt)      (Allkirjastatud digitaalselt) 

Anne Palmiste       Keitlyn Tommula 

hoolekogu esimees      hoolekogu sekretär 


